



Robotics Training Course (RoboKit Level 1) Balloting Result

Dear Parents,

Thank you for your support of the **Robotics Training Course (RoboKit Level 1)**. We regret to inform you that your child was not selected to join the activity at this round. We will keep you well-informed of any other rounds of activities in the future.

Head of Board of Academic Studies
Mr. Hon Kong

School Activity Circular Reply Slip

I have read and I acknowledge the “Robotics Training Course (RoboKit Level 1) Balloting Result”. (AC 24-25_45)

Parent's signature: _____

Date: _____

Please sign the e-Notice or return this circular on or before 8/11/2024 to Mr. To Ka Wai.



『RoboKit 韓國機械人 (Level 1) 班』落選通知

致各位家長：

感謝各位家長踴躍支持『RoboKit 韓國機械人 (Level 1) 班』。由於報名人數踴躍，經抽籤後，惜貴子弟未能獲取錄，特此通知。

本組將於稍後舉行更多其他 STEM 活動，屆時敬請家長留意。

學務組主任

韓江 老師

2024 年 11 月 7 日

學校活動家長通告

回 條

本人收到 貴校通告編號 (AC24-25_45)，已知悉小兒未能獲選參加 貴校『RoboKit 韓國機械人 (Level 1) 班』活動。

家長簽署：_____

日 期：_____

請於 8/11/2024 或之前簽妥電子通告或把紙本回條交回杜家偉老師。